

HY-C

100 capsules, Chinese Herbal combination, Stock No. 1885-0

HY-C contains a blend of Chinese herbs that help strengthen glandular function and normalize hormone imbalances often connected with improper metabolism and blood sugar regulation.

Nature's Sunshine's Chinese herbal combinations are based on 5,000 years of Chinese herbal tradition. Traditional Chinese medicine, including herbs, provides primary healthcare for more than one-third of the world's population.

Did you know?

When there is a heat syndrome in a person with a Weak Constitution, the usual cause is dryness of fluids. The therapeutic principle is Bu Yin, literally, to supplement the Yin which is the fluid portion of the body.

This Constitutional Type is often related to the weakened individual of the Water Constitution. The Dryness Constitution formulas basically treat deficiency of Yin, but are aided by Yang tonics and blood vitalizing agents, while the Water Constitution formulas basically treat deficiency of Yang, but are aided by Yin tonics and blood vitalizing agents.

NSP Advantage

100 capsules. Chinese herbal combination.

Ingredients: 465 mg combination of the finest ophiopogon (*Ophiopogon japonicus*) root, eucommia (*Eucommia ulmoides*) bark, rehmannia (*Rhemmania glutinosa*) root, inula (*Inula britannica*) flower, peuraria (*Peuraria lobata*) root, achyranthes (*Achyranthes aspera*) root, alisma (*Alisma plantago-aquatica*) rhizome, anemarrhena (*Anemarrhena asphodeloides*) rhizome, asparagus (*Asparagus officinalis*) root, hoelen (*Poria cocos*) plant, moutan (*Paeonia suffruticosa*) root, cornus (*Cornus officinalis*) fruit, licorice (*Glycyrrhiza uralensis*) root, phe lodendron (*Phellodendron amurense*) bark, and schizandra (*Schisandra chinensis*) fruit.

Recommendation: Take three capsules with a meal three times daily.

Features & Benefits

- Some of the herbs in this formula help normalize blood sugar levels, with the greater emphasis being on reducing blood sugar levels.
- Some of the herbs in this formula have been used to stimulate blood circulation and urine flow.
- Traditionally used for hypoglycemia, menstrual disorders, menopausal discomforts, dry coughs, thirst, night sweats, insomnia, diabetes, hypertension, constipation, sore throat, and urinary dysfunction.
- Traditional Chinese Medicine to supplement weakened conditions.

HY-C

100 capsules, Combinaison d'herbes chinoises, No de stock 1885-0

HY-C contient un mélange d'herbes chinoises qui aide à renforcer la fonction glandulaire et à normaliser les déséquilibres hormonaux souvent liés à la régulation et au métabolisme inadéquats du glucose sanguin.

Les combinaisons d'herbes chinoises Nature's Sunshine s'appuient sur la tradition d'herboristerie chinoise de 5 000 ans. La médecine traditionnelle chinoise, y compris les herbes, fournit des soins de santé de base à plus du tiers de la population mondiale.

Saviez-vous que?

Lorsqu'un syndrome de chaleur est présent chez une personne de faible constitution, la cause est habituellement la sécheresse des liquides. Le principe thérapeutique est Bu Yin, ce qui signifie 'augmenter le Yin', qui est la portion liquide du corps.

Ce type de constitution est souvent associé à l'individu affaibli de constitution Eau. Les formules de constitution Sécheresse soignent fondamentalement une carence en Yin, mais sont aidées par les toniques Yang et des agents qui vivifient le sang, tandis que les formules de constitution Eau soignent fonda-

mentalement la carence en Yang, mais sont aidées pour les toniques Yin et les agents qui vivifient le sang.

Avantages NSP

100 capsules. Combinaison d'herbes chinoises.

Ingrédients: Racine d'ophiopogon (*Ophiopogon japonicus*), écorce d'eucommia (*Eucommia ulmoides*), racine de rehmannia (*Rhemmania glutinosa*), fleur d'aulnée (*Inula britannica*), racine de peuraria (*Peuraria lobata*), racine d'achyranthe (*Achyranthes aspera*), rhizome d'alisma (*Alisma plantago-aquatica*), rhizome d'anémarrhena (*Anemarrhena asphodeloides*), racine d'asperge (*Asparagus officinalis*), plante de hoelen (*Poria cocos*), racine de moutan (*Paeonia suffruticosa*), fruit du cornouiller (*Cornus officinalis*), racine de réglisse (*Glycyrrhiza uralensis*), écorce de phellodendron (*Phellodendron amurense*) et fruit du schizandre (*Schisandra chinensis*).

Mode d'emploi: Prendre trois capsules au repas trois fois par jour.

Caractéristiques et Bienfaits

- Certaines des herbes de cette formule aident à normaliser le taux de glucose sanguin en mettant l'accent sur la réduction du taux de glucose sanguin.
- Certaines des herbes de cette formule ont été utilisées pour stimuler la circulation sanguine et l'écoulement de l'urine.
- Utilisée traditionnellement en cas d'hypoglycémie, problèmes menstruels, malaises associés à la ménopause, toux sèche, soif, sueurs nocturnes, insomnie, diabète, hypertension, constipation, mal de gorge et dysfonction urinaire.
- Remède traditionnel chinois conçu pour suppléer aux conditions de carence.